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Protokół  posiedzenia nr 18/2021 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji  Rady Miejskiej w Kętrzynie 

w dniu 9 listopada 2021r. od godz. 12.00 do 13.00 

Skład komisji - 5 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 5 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Zastępca  Burmistrza – Maciej Wróbel  

p. o Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Monika Bepirszcz – 

Wingrowicz  

Ad. pkt 1. Posiedzenie otworzył Dariusz Duczek - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Kętrzynie, który powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. pkt 2. Przewodniczący Komisji przedstawił poniższy porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie petycji Pani A.J. w sprawie podwyżek za segregowane odpady.   

4. Informacje, zapytania i wolne wnioski.  

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji nr 17/2021. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja nie zgłosiła poprawek  i  w głosowaniu jednogłośnie: 5 głosów „za” – przyjęła porządek 

obrad. 

Ad. pkt 3. Przewodniczący Komisji Dariusz Duczek – odczytał petycje w sprawie podwyżek za 

segregowane odpady. Nieuczciwe wyliczono ilości 404 kg na 1 mieszkańca rocznie a uchwalona opłata 

31,80 zł na osobę została dwukrotnie zawyżona, zmniejszono na 28,20 zł ale nadal ta kwota jest 

zawyżona. Dlaczego nie ustalono rzeczywistych ilości odpadów wytworzonych przez mieszkańców w 

oparciu o prawidłowe dane. Zameldowanych w Kętrzynie jest 27.478 mieszkańców do wyliczeń wzięto 

21.755 mieszkańców dlaczego nie ujęto 5.723 mieszkańców w obliczeniach ilości odpadów i kwot. 

Urząd Miasta i osoby, które wyliczały koszty i ilości odpadów złożyły błędnie i nieprawidłowo, że każdy 

gromadzi 404 kg na osobę rocznie. Mieszkańcy nie zgadzają się płacić 28,20 zł za ilości odpadów 

których nie wytwarzają w swoich gospodarstwach domowych. Kwota 13,50 zł jest wystarczająca za 

segregowane odpady i tyle chcą płacić.  

p. o Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Monika Bepirszcz – 

Wingrowicz – Poinformowała, że liczba osób zamieszkałych przyjętych do rozliczenia została ustalona 

na podstawie liczby osób, które złożyły deklaracje. Różnice pomiędzy osobami zamieszkałymi, a 

zameldowanymi są wyjaśniane na podstawie składanych deklaracji oświadczeń. Lista osób 

składających deklaracje i oświadczenia aktualizowana jest każdego miesiąca.  
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W wyniku dyskusji komisja postanowiła jednogłośnie o przełożyć opiniowanie petycji na najbliższe 

posiedzenie komisji i wystąpiła do Burmistrza Miasta z prośbą o informację:  

1. Jaki jest koszt selektywnej zbiórki odpadów oraz przychód ze sprzedaży surowców przy 

obecnej sytuacji na rynku odpadowym.  

2. Jaki koszt pokrywa gmina z pobranych opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

3. Co jest brane pod uwagę określając stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.  

4. Weryfikacje danych zawartych w deklaracji z petycji złożonej przez mieszkańców.   

Ad. pkt 4   Radni nie zgłosili wniosków i zapytań. 

Ad. pkt 5 Przewodniczący Komisji poinformował, że do protokołu nie zgłoszono  poprawek                   

i przystąpił do jego przyjęcia przy udziale 5 członków, w głosowaniu 5 głosów „za” – przyjęto protokół 

posiedzenia Komisji nr 17/2021. 

Ad. pkt 6. Wobec omówienia  porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

 

 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Joanna Golińska  

 

Przewodniczący   

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji   

Rady Miejskiej w Kętrzynie        

 

                                               (-) Jerzy Baranowski  


